



DIDIER BOSQUE

*Innovation and Digital Transformation manager / Directeur
Innovation et Transformation digitale*
SOPRA STERIA



Innovation and Digital Transformation manager at Sopra Steria, Didier Bosque has a specific experience in collaborative innovation powered by a "Data & Human Centric" digitalisation approach. Since 2004, he works to create value with industry, research and training at Aerospace Valley, Occitanie Data or Automotech cluster. Data is always at the heart of these actions to facilitate the emergence of new way of working and tackling challenges of air and ground mobility . For Sopra Steria, he led the Shared Virtual Sky project, the Albatros cybersecurity program, coordinates the digital platform of the COMMUTE project (collaborative governance for city decongestion) and contributes to Urban Air Mobility and Vilagil Initiatives.

Directeur Innovation et Transformation digitale à Sopra Steria, Didier Bosque a une riche expérience en matière d'innovation collaborative basée sur une approche « Data & Human Centric » de la digitalisation. Depuis 2004, il fédère les mondes de l'entreprise, de la recherche et de la formation au sein d'Aerospace Valley, du cluster Automotech et de l'initiative Occitanie Data. La Data est toujours au cœur de ces actions qui facilitent l'émergence des nouvelles mobilités aériennes et terrestres. Il a dirigé pour Sopra Steria le projet Shared Virtual Sky (Plateforme européenne d'interopérabilité de la simulation), le programme Albatros (Cybersécurité collaborative à l'échelle d'une filière), il coordonne actuellement la définition et la réalisation de la plateforme digitale du projet COMMUTE (gouvernance collaborative pour la décongestion des villes) et contribue au développement de l'initiative Urban Air Mobility de la Métropole Toulousaine.